
Baldini: Mamy bardzo mocną kadrę
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W wywiadzie udzielonym Radio Capital dyrektor generalny Romy wyraził

swoją opinię o obecnej sytuacji drużyny. Zachęcał do zachowania spokoju i

dalszej pracy. Cały wywiad wyemitowany zostanie jutro, ale udostępniono

już jego fragmenty.

Dyrektor generalny Romy przekonuje, że jest zadowolony z 4 kolejnych wygranych

zespołu pod wodzą Zdenka Zemana. Zapytany o ocenę pracy szkoleniowca, mówił

krótko:

- Jest dobrze, bardzo dobrze. Ta Roma spisuje się świetnie.

Potem skupił się na samej kadrze:

- Nasza drużyna jest bardzo dobrze. Możemy rywalizować z każdym zespołem.

Oczywiście mamy wielu młodych zawodników. Nowy jest także sposób gry, a więc

potrzeba czasu, żeby to wszystko wdrożyć. Musieliśmy zapłacić frycowe. Po

ostatnich pozytywnych wynikach jednak, nie można myśleć, że tylko depresja czy

sceptycyzm typowe dla tego miasta mogą być zagrożeniem. Przesadna euforia

może być jeszcze groźniejsza. Trzeba teraz spokojnie pracować.
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